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Vragen van het lid Groothuizen (D66) aan de Minister voor 
Rechtsbescherming over de uitzending over homo-ontmoetingsplaatsen van 
«Undercover in Nederland». (ingezonden 13 februari 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met de uitzending op SBS6 van «Undercover in Nederland» 
over homo-ontmoetingsplaatsen?1 

Vraag 2
Wat is uw reactie op de benoemde misdrijven bij homo-ontmoetings-
plaatsen? 

Vraag 3
Is het waar dat er over deze misstanden geen cijfers bekend zijn? Zo ja, vindt 
u niet dat dergelijke cijfers er wel zouden moeten zijn? 

Vraag 4
Wat is uw reactie op de situatie dat mannen of vrouwen geen aangifte 
durven doen vanwege schaamte en de vrees van bekendheid bij hun naasten 
hierover? Ziet u mogelijkheden om deze problematiek aan te pakken? 

Vraag 5
Hoe kijkt u aan tegen de mogelijkheden om dit preventief aan te pakken, 
zoals betere straatverlichting op de ontmoetingsplaatsen en vaker patrouille-
ren door de wijkagent of surveillanceauto’s? Ziet u nog andere preventieve 
maatregelen? 

Vraag 6
Hoe beoordeelt u het feit dat uit de uitzending blijkt dat jongeren met een 
gemiddelde leeftijd van 18 à 19 jaar niet bekend zijn met hetgeen zich 
afspeelt op deze homo-ontmoetingsplaatsen en de kwetsbaarheid van de 
mensen die daar aanwezig zijn? Welke kansen ziet u om dit gedrag bij deze 
jongeren te voorkomen? 

1 https://www.sbs6.nl/programmas/undercover-in-nederland/videos/e4In8lZniFX/undercover-in-
nederland/
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Vraag 7
Is het waar dat met het huidige beleid op homo-ontmoetingsplaatsen in 
sommige gemeentes homo’s worden weggejaagd in plaats van dat er op hun 
veiligheid wordt gelet? Welke mogelijkheden ziet u om dit aan te pakken? 

Vraag 8
Is het waar dat er geen of geen eenduidig beleid tussen gemeentes is? Zo ja, 
zou dat er niet moeten zijn?
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